
Protokół Nr XXXVI/21
Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu
odbytej w dniu 21 grudnia 2021 roku

w sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki Publicznej w Ciechanowcu

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 1100 i trwały do godz. 1248.

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski 

Protokolant: Wioleta Niemyjska

Radni obecni na sesji:
1. Jan Krzysztof Binaś
2. Aneta Joanna Czarnecka
3. Przemysław Dybowski
4. Marek Karolewski
5. Stanisław Szczepan Kietliński
6. Agata Koc
7. Krzysztof Koc
8. Zygmunt Józef Kosk
9. Tadeusz Łopaciuk
10. Antoni Malinowski
11. Dorota Niemyjska
12. Maria Jadwiga Radziszewska
13. Włodzimierz Słonecki
14. Katarzyna Sylwia Wilkowska
15. Violetta Maria Zdunek

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli:

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca,
 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy,
 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy,
 Przemysław Ślepowroński – Radca Prawny,
 Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedlowych – lista obecności stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu,
 Kierownicy, dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni 

goście - lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Ad pkt 1

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski powitał Radnych Rady Miejskiej, 
Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego, Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską, Skarbnik Gminy Jadwigę Koc, Radcę Prawnego Przemysława 
Ślepowrońskiego, Starszego Cechu Rzemieślników i Przedsiębiorców Adama 
Godlewskiego, Komendanta OSP w Ciechanowcu Marka Klejzerowicza, dyrektorów 
i kierowników gminnych jednostek organizacyjnych, Radnego Sejmiku Województwa 
Podlaskiego Jerzego Leszczyńskiego, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów 
Osiedlowych oraz mieszkańców miasta i gminy Ciechanowiec przybyłych na dzisiejszą
sesję. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że na 15 Radnych Rady 
Miejskiej na sesji obecnych jest 15 i obrady sesji są prawomocne. 

Ad pkt 2

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach:

1) zmian w budżecie gminy na 2021 rok,
2) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2022-

2037,
3) uchwalenia budżetu Gminy Ciechanowiec na rok 2022,
4) zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej na 2022 rok,
5) zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu,
6) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Ciechanowiec 

na lata 2022-2025,
7) utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora w Wojtkowicach Starych,
8) wydzielonego rachunku dochodów i wydatków nimi finansowanych dla jednostki 

budżetowej prowadzącej działalność określoną w ustawie z dnia 14 grudnia 2016
r. – Prawo oświatowe,

9) zmiany uchwały nr 87/XIV/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 10 
października 2019 r. w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 
przez Gminę Ciechanowiec,

10) zmiany uchwały Nr 262/XXXV/21 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 10 
listopada 2021 r. w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet oraz 
zwrotu kosztów podróży służbowych radnym Rady Miejskiej w Ciechanowcu,

11) zmiany uchwały Nr 263/XXXV/21 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 10 
listopada 2021 r. w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet przewodniczących 
organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Ciechanowiec,

12) stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności.
7. Podsumowanie działalności Burmistrza Ciechanowca za 2021 rok.  
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
9. Sprawy różne i wnioski.

10. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni otrzymali 
proponowany porządek obrad i zapytał, czy zgłaszają inne propozycje.
Innych propozycji nie zgłoszono.

Głosowano wniosek w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.
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Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że proponowany 
porządek obrad po zmianach został przyjęty jednogłośnie w obecności wszystkich 
Radnych Rady Miejskiej. 

Ad pkt 3

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie 
protokołu z XXXV sesji bez odczytania.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje.
Innych propozycji nie zgłoszono.

Głosowano wniosek w sprawie:
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z XXXV sesji 
został przyjęty jednogłośnie.

Ad pkt 4

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie 
z pracy Burmistrza między sesjami i poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza 
Święckiego o przedstawienie sprawozdania.

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki w swoim sprawozdaniu z prac między 
sesjami poinformował, że:

- 10 listopada w wyniku rozstrzygnięcia postępowań o udzielenie zamówień 
publicznych, podpisano z firmą Szpańscy Jerzy, Jacek, Dawid „Czystość” 
Spółka Jawna z Wołomina umowy na realizację rzeczową dwóch inwestycji 
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drogowych, przewidzianych do realizacji w 2022 roku. Nowe nawierzchnie 
zyskają ulice Spółdzielcza i Armii Krajowej w Ciechanowcu. Oba zadania 
inwestycyjne uzyskały dofinansowanie w ramach Rządowego Funduszu 
Rozwoju Dróg. Podpisane umowy dotyczą realizacji zadań inwestycyjnych na 
łączną kwotę ponad 5,8 mln złotych.

- 11 listopada odbyły się uroczystości  miejskie Narodowego Święta 
Niepodległości.

- 15 listopada w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Wysokiem 
Mazowieckiem samorządowcy z powiatu wysokomazowieckiego odebrali z rąk 
podlaskich parlamentarzystów symboliczne czeki na prawie 78 mln zł 
z Programu Inwestycji Strategicznych Polski Ład. Najwyższe dofinansowanie 
otrzymała gmina Ciechanowiec: 10,8 mln złotych na zagospodarowanie terenu 
Ośrodka Sportu i Rekreacji nad Zalewem w Ciechanowcu wraz 
z modernizacją Stadionu Miejskiego oraz na inwestycje wodno-kanalizacyjne - 
2 456 200 zł .

- 19 listopada w wyniku ogłoszonego zapytania ofertowego wyłoniono 
Wykonawcę do zrealizowania zadania pn. „Konserwacja oświetlenia ulicznego i
drogowego w Gminie Ciechanowcu na lata 2022-2023”. Najkorzystniejszą 
ofertę złożyła firma Przedsiębiorstwo Handlowo Usługowe „MADO” Andrzej 
Mróz z Kosowa Lackiego na kwotę 3.800,00 zł brutto miesięcznie.

- 19 listopada ogłoszono zapytanie ofertowe na zadanie pn: „Zakup laptopów dla 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu’’. Trwa weryfikacja złożonych 
ofert.

- 22 listopada zakończone zostały prace związane z realizacją zadania 
"Usuwanie wyrobów zawierających azbest z gminy Ciechanowiec". Łącznie 
wykonawca odebrał 122,24 Mg.Z.

- 24 listopada do Ministra Rozwoju i technologii za pośrednictwem Prezesa 
Krajowego Zasobu Nieruchomości złożono wniosek  na kwotę 3 000 000 zł 
o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na 
sfinansowania zadania polegającego na objęciu przez Gminę Ciechanowiec 
udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej.

- 25 listopada na placu przy kościele Trójcy Przenajświętszej w Ciechanowcu 
można było z bliska zobaczyć sprzęt wojskowy 16. Pułku Logistycznego 
z Elbląga oraz 16. Dywizji Zmechanizowanej.

- 25 listopada odbył się odbiór robót budowlanych związanych z wykonaniem 
remontu ogrodzenia Cmentarza Ewangelickiego. Łączny koszt inwestycji 
to 40.930,00 zł.

- 26 listopada odebrane zostały prace budowlane na zadaniu inwestycyjnym pn. 
Zagospodarowanie placu wokół budynku Przedszkola w Ciechanowcu, wartość 
zadania - 167.601,95 zł.

- 30 listopada Ogłoszono przetarg na zadanie pn: „Remont budynku 
oświatowego ze zmianą sposobu użytkowania na potrzeby utworzenia Centrum
Opiekuńczo – Mieszkalnego w Kocach Schabach wraz z zagospodarowaniem 
terenu”. Termin składania ofert upływa 22 grudnia.

- 30 listopada dokonano odbioru prac związanych z realizacją zadania „Budowa 
elektroenergetycznej sieci kablowej do celów oświetlenia ulicznego 
w miejscowości Ciechanowiec w ul. Uszyńskiej” przez firmę INSBUD Sylwia 
Olszewska z siedzibą w Giełczynie - koszt rzeczowej realizacji 111.315,00 zł.

- 6 grudnia ogłoszono przetarg na "Dostawę oleju opałowego lekkiego na 
potrzeby Gminy Ciechanowiec i jej jednostek organizacyjnych w roku 2022". 
Wpłynęło 3 oferty. Trwa ich weryfikacja.
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- 7 grudnia w wyniku ogłoszonego postępowania przetargowego w dniu 
7 grudnia podpisana została umowa z firmą ADKOP Adam Obrycki 
z Giełczyna, na realizację zadania pn.: „Dostawa wraz z montażem opraw 
i urządzeń oświetlenia ulicznego w mieście Ciechanowiec”, na kwotę 
392.985,00 zł brutto.

- 7 grudnia w wyniku ogłoszonego zapytania ofertowego wyłoniono Wykonawcę 
na 2022 r. zadania pn.: „Realizacja usług polegających na wyłapywaniu 
bezdomnych zwierząt z terenu Gminy Ciechanowiec wraz z zapewnieniem 
im miejsca w schronisku”. Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma Gabinet 
Weterynaryjny Paweł Nieciecki z Kłoczewa na kwotę 2.268,00 zł brutto za 
1 psa.

- 7 grudnia w wyniku ogłoszonego zapytania ofertowego podpisana została 
z firmą Przedsiębiorstwo Handlowo Usługowe „EL-M” Marcin Mróz z Kosowa 
Lackiego, umowa na realizację zadania pn.: „Dostawa wraz z montażem opraw 
i urządzeń oświetlenia ulicznego w mieście Ciechanowiec – etap II” 
na kwotę 152 519,70 zł.

- 9 grudnia Została podpisana umowa z Wojewodą Podlaskim na utworzenie  
Centrum opiekuńczo-mieszkalnego w Kocach-Schabach. 
W ramach ogłoszonego przez Ministerstwo Rodziny i Polityki Społecznej 
Programu Centra Opiekuńczo – Mieszkalne Gmina Ciechanowiec otrzyma 
2 417 798,60 zł.

- 10 grudnia opublikowano „Listę wniosków Grantowych wybranych do 
dofinansowania - I nabór" w ramach Konkursu „Cyfrowa Gmina". Wniosek 
gminy Ciechanowiec został zweryfikowany pozytywnie i przyznano nam 
dofinansowanie w kwocie: 254 820 zł. Dotacja zostanie przeznaczona na 
modernizację systemów informatycznych i zakup sprzętu do Urzędu Miejskiego 
w Ciechanowcu.

- 10 grudnia odbyło się uroczyste otwarcie wyremontowanych odcinków dróg: 
drogi wojewódzkiej w Nowodworach oraz dróg gminnych w miejscowościach 
Czaje-Wólka oraz Dąbczyn, a także ul. Sienkiewicza w Ciechanowcu.

- Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie Regionalny Zarząd 
Gospodarki Wodnej w Lublinie Zarząd Zlewni w Sokołowie Podlaskim wykonało
zadanie pn.: „Utrzymanie zbiornika wodnego w Ciechanowcu – usunięcie 
roślinności z czaszy zbiornika wraz z konserwacją odcinka starorzecza”.

- 14 grudnia ogłoszono  nabór na wolne kierownicze stanowisko urzędnicze 
Kierownik Klubu „Senior +” w Ciechanowcu i Wojtkowicach Starych. Termin 
składania ofert upływa dnia 27 grudnia 2021 r.

- 15 grudnia ogłoszono zapytanie ofertowe na „Bezgotówkowy zakup paliw 
płynnych do zbiorników samochodów użytkowanych przez Urząd Miejski 
w Ciechanowcu i jednostki Ochotniczych Straży Pożarnych z gminy 
Ciechanowiec w 2022 r.". Termin składania ofert upływa 23 grudnia.

- Trwa proces podpisywania umów z grantobiorcami – osobami fizycznymi 
w ramach projektu „Montaż instalacji fotowoltaicznych na budynkach 
mieszkalnych na terenie Gminy Ciechanowiec”.

- 17 grudnia ogłoszono zapytanie ofertowe na „Wykonywanie zadań służby BHP 
(kompleksowa obsługa) oraz zadań PPOŻ na rzecz jednostek organizacyjnych 
gminy Ciechanowiec w 2022 r." Termin składania ofert upływa 28 grudnia 2021 
r.

- Trwają prace budowlane wraz z budową wiat handlowych na targowisku 
miejskim przy ul. Sienkiewicza w Ciechanowcu.
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- Dobiegają końca prace remontowe zadania „Przystosowanie pomieszczeń 
higieniczno – sanitarnych na potrzeby osób niepełnosprawnych w budynku 
Urzędu Miejskiego w Ciechanowcu”.

- Jutro (22 grudnia) w ramach akcji „Murem za polskim mundurem” zostanie 
przekazanych 250 paczek dla żołnierzy wojska polskiego stacjonujących 
na granicy wschodniej. W przygotowanie paczek zaangażowane było 
Stowarzyszenie Rodzina w Ciechanowcu, Urząd Miejski w Ciechanowcu 
oraz wszyscy mieszkańcy biorący udział w konkursie na ozdoby choinkowe.

- W wigilię 24 grudnia Urząd Miejski w Ciechanowcu będzie czynny do godziny 
12:00, z kolei 27 grudnia Urząd Miejski będzie nieczynny – dzień wolny 
w zamian za święto 25 grudnia przypadające w sobotę.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do sprawozdania.
Pytań nie zgłoszono. 

Ad pkt 5

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje 
i zapytania radnych.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie między 
sesjami  interpelacje nie wpłynęły i zapytał, czy Radni zgłaszają w tej chwili 
interpelacje lub zapytania. 
Nie zgłoszono.

Ad pkt 6 ppkt 1

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 
Koc o omówienie projektu uchwały.

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że jest to zmiana porządkująca 
i przygotowująca do zamknięcia roku budżetowego ale przede wszystkim jest to 
zmiana, która powoduje zmniejszenie wcześniej planowanego deficytu 
o 6 500 000,00 zł. Jest to możliwe dlatego, że cześć inwestycji zostało przesunięte na 
rok 2022. W 2021 r. planowany był do zaciągnięcia kredyt długoterminowy 
w łącznej kwocie 6 500 000,00 zł. Z uwagi na to, że gmina Ciechanowiec otrzymała 
dodatkowe dochody, które wcześniej nie były planowane w roku bieżącym nie będzie 
potrzeby zaciągnięcia żadnego kredytu długoterminowego. W wyniku tego planowane 
pierwotnie zadłużenie gminy na 12 400 000,00 zł ostatecznie wyniesie 5 900 000,00 
zł. Ponadto dokonano też innych zmian porządkujących 
w budżecie. Między innymi zmniejszono planowane dochody z podatku od 
nieruchomości oraz planowane dochody z opłat za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi o 60 000,00 zł. Do budżetu wprowadzone zostały środki stanowiące 
uzupełnienie dochodów gminy w wysokości ponad 730 000,00 zł. Wprowadzone 
zostały również środki powyżej 163 000,00 zł i są to środki otrzymane z funduszu 
przeciwdziałania COVID-19 na realizację przez dwie szkoły projektu „Laboratoria 
przyszłości”. Projekt ten dotyczy głównie zakupu do szkół drukarek 3D. Żeby 
zmniejszyć deficyt zostały zmniejszone również wydatki majątkowe o 6 279 000,00 zł. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Aneta  Joanna  Czarnecka  poinformowała,  
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.

Głosowano w sprawie:
zmian w budżecie gminy na 2021 rok,. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr 269/XXXVI/21 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok stanowi 
załącznik nr 4 do protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 2

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Ciechanowiec na lata 2022-2037.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 
Koc o omówienie projektu uchwały.

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że Wieloletnia Prognoza Finansowa 
Gminy uchwalana jest w roku bieżącym na lata 2022-2037. Poprzedza ona 
uchwalenie budżetu, ponieważ takie są obowiązujące przepisy prawne. Nie mniej 
jednak WPF wynika bezpośrednio z budżetu gminy. W zakresie roku 2020 wszystkie 
kwoty zawarte w Wieloletniej Prognozie Finansowej są zgodne z budżetem gminy na 
2022 rok w zakresie dochodów, wydatków, rozchodów, przychodów oraz wyniku 
budżetu. Skarbnik Gminy dodała, że od roku 2020 obowiązują przejściowe przepisy, 
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gdzie Burmistrz, jako organ wykonawczy  może wybrać średnią arytmetyczną, według 
której oblicza się wskaźnik indywidualny dla gminy. Dla gminy Ciechanowiec jest to 
średnia 3-letnia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 
Koc o przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku 
z dnia 19 listopada 2021 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Ciechanowiec na lata 
2022 – 2037.

Skarbnik Gminy Jadwiga odczytała treść uchwały. 

Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 19 listopada 2021 r. w
sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Ciechanowiec na lata 2022 – 2037 stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ciechanowiec na lata 2022-2037.

Głosowano w sprawie:
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ciechanowiec na lata 2022-
2037.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że chwała została 
podjęta jednogłośnie.
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Uchwała Nr 270/XXXVI/21 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Ciechanowiec na lata 2022-2037 stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 3

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ciechanowiec 
na rok 2022.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o zwięzłe przedstawienie uchwały budżetowej wraz z jego 
uzasadnieniem.

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że projekt budżetu na 2022 
rok jest bardzo ambitny i największy w historii gminy Ciechanowiec. 

W budżecie gminy na 2022 rok ustalono:  

1. Dochody w kwocie 55 372 779,00 zł z tego: 

- bieżące w wysokości: 33 163 779,00 zł,
- majątkowe w wysokości: 22 209 000,00 zł.
2. Wydatki w kwocie 72 741 516,16 zł z tego:
- bieżące w wysokości: 30 427 562,00 zł,
- majątkowe w wysokości: 42 313 954,16 zł.
3. Przychody w kwocie 18 068 737,16 zł w tym:
- 9 000 000,00 zł to planowany do zaciągnięcia kredyt długoterminowy,
- 5 900 000,00 zł to przewidywane wolne środki,
- 3 168 737,00 zł to nadwyżka z lat ubiegłych. 
4. Rozchody w kwocie 700 000,00 zł jest to spłata rat kredytów długoterminowych 

zaciągniętych w latach ubiegłych. 
5. Deficyt budżetu wynosił będzie 17 368 739,00 zł i zostanie on pokryty 

przychodami pochodzącymi z: 
- zaciągniętych kredytów: 8 300 000,00 zł,
- wolnych środków, jako nadwyżki środków pieniężnych na rachunkach bieżących 

budżetu gminy wynikających z rozliczeń kredytów z lat ubiegłych w kwocie 
5 900 000,00 zł; nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych w kwocie 3 168 737,00 zł.

6. - Zadłużenie gminy przewidywane na 1 stycznia 2022 r. wynosić będzie 
5 900 000,00 zł,
- Zadłużenie gminy przewidywane na 31 grudnia 2022 r. wynosić będzie 
14 200 000,00 zł. 

7. Dochody bieżące na funkcjonowanie oświaty wynosić będą 6 830 409,00 zł. 
8. Wydatki bieżące ustalono na kwotę 10 045 500,00 zł. 
9. Wydatki majątkowe na cele oświatowe stanowią kwotę 575 000,00 zł, z czego 

wkład gminy wynosi 425 000,00 zł i środki PFRON 150 000,00 zł. 
10. Dochody bieżące na pomoc społeczną wynosić będą 7 866 840,00 zł. 
11. Wydatki majątkowe na pomoc społeczną (budowa Centrum Opiekuńczo-

Mieszkalnego we wsi Koce-Schaby) 2 565 000,00 zł – wkład gminy do tej 
inwestycji wynosi 170 000,00 zł. 
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12. Dochody majątkowe ustalono w kwocie 22 209 000,00 zł, co stanowi 40,11 % 
ogólnych dochodów gminy, w tym:
- 3 800 000,00 zł to środki z budżetu państwa w ramach polskiego ładu na 

dofinansowanie zadania inwestycyjnego polegającego na budowie stacji 
uzdatniania wody we wsi Radziszewo-Sieńczuch oraz montażu niezbędnych 
urządzeń,

- 7 000,00 zł to środki własne gminy z opłat przekazane według prawa 
użytkowania wieczystego,

- 684 000,00 zł to środku unijne na przebudowę Targowiska Miejskiego przy 
trasie Ciechanowiec – Brańsk,

- 150 000,00 zł to środki z PFRON na dofinansowanie zakupu i montaż windy 
w budynku Szkoły Podstawowej,

- 2 395 000,00 zł to środki z budżetu państwa na dofinansowanie realizacji 
zadania ‘Uruchomienie i pierwsze wyposażenie centrum opiekuńczo-
mieszkalnego’ we wsi Koce-Schaby,

- 1 484 000,00 zł to środki unijne na montaż instalacji fotowoltaicznych lub 
kolektorów słonecznych na budynkach mieszkalnych położonych na terenie 
gminy Ciechanowiec,

- 10 800 000,00 zł to środki z budżetu państwa w ramach polskiego ładu na 
dofinansowanie zadania inwestycyjnego polegającego na przebudowie 
Stadionu Miejskiego,

- 2 889 000,00 zł to planowane środki unijne na realizację zadania ‘Adaptacja i
ochrona bio-różnorodności terenu doliny Bugu i Nurca – zalew 
w Ciechanowcu’,

13. Wydatki majątkowe na rok 2022 ustalono w kwocie 42 313 954,00 zł, co 
stanowi 58,17 % ogólnych wydatków budżetu gminy, w tym:
- przebudowa stacji uzdatniana wody we wsi Radziszewo-Sieńczuch 

4 000 000,00 zł,
- wykonanie sieci wodociągowych we wsi Kostuszyn 600 000,00 zł,
- budowa ul. Ogrodowej 325 000,00 zł,
- przebudowa i odwodnienie drogi gminnej we wsi Winna-Wypychy 

135 000,00 zł,
- budowa ul. Podlaskiej 5 810 489,00 zł,
- rozbudowa ul. Spółdzielczej 3 404 000,00,
- rozbudowa ul. Armii Krajowej 2 487 000,00 zł,
- utwardzenie poboczy w pasach drogowych we wsi Przybyszyn i Pobikry 

35 440,00 zł,
- wykonanie dokumentacji na przebudowę dróg gminnych 209 880,00 zł,
- budowa centrum turystycznego we wsi Malec (wykonanie dokumentacji) 

60 000,00 zł,
- przebudowa Targowiska Miejskiego 1 109 000,00 zł,
- zakup gruntów niezbędnych do realizacji robót inwestycyjnych 150 000,00 

zł,
- zakup i montaż windy w budynku Szkoły Podstawowej im. Mikołaja 

Kopernika w Ciechanowcu 575 000,00 zł,
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- uruchomienie i pierwsze wyposażenie Centrum opiekuńczo-mieszkalnego 
we wsi Koce-Schaby 2 565 000,00 zł,

- budowa linii wodociągowej i kanalizacji sanitarnych 600 000,00 zł,
- montaż instalacji fotowoltaicznych lub kolektorów słonecznych na 

budynkach mieszkalnych gminy 534 000,00 zł,
- opracowanie dokumentacji na budowę oświetlenia ulicznego we wsi 

Radziszewo-Króle oraz Nowodwory 28 897,00 zł,
- przebudowa Stadionu Miejskiego 12 000 000,00 zł,
- przebudowa Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Ciechanowcu wraz z 

budową basenów otwartych (przygotowanie dokumentacji) 100 000,00 zł,
- adaptacja i ochrona bio-różnorodności terenu doliny Bugu i Nurca (stary 

zalew) 5 250 000,00 zł.

Ponadto w 2022 r. z budżetu gminy planuje się przekazanie celowej dotacji 
majątkowej w kwocie 1 335 000,00 zł dla Starostwa Powiatowego w Wysokiem 
Mazowieckiem na sfinansowanie zadań:

1. budowa drogi Ciechanowiec – Tworkowice,

2. budowa drogi Wojtkowice Stare – Wojtkowice-Glinna. 

Dotacje bieżące planowane do przekazania w 2022 r. ze środków własnych gminy 
wynoszą 1 925 000,00 zł:

1. 10 000,00 zł to pomoc finansowa dla Powiatu Wysokomazowieckiego na 
finansowanie funkcjonowania w Ciechanowcu Biura Zamiejscowego Wydziału 
Komunikacji i Geodezji,

2. 14 000,00 zł to środki związane z Profilaktyką i działaniem przeciwalkoholowym,

3. 702 000,00 zł to środki na prowadzenie w 2022 r. Środowiskowego Domu 
Samopomocy (są to środki pochodzące w 100 % z budżetu państwa),

4. 700,00 zł na działalność statutową Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury 
i Sportu,

5. 420 000,00 zł na działalność statutową Miejskiej Biblioteki Publicznej 
w Ciechanowcu,

6. 10 000,00 zł na współpracę z organizacjami pozarządowymi,

7. 60 000,00 zł na współpracę z organizacjami pozarządowymi – działania 
w zakresie kultury fizycznej i sportu,

8. w 2020 roku wydatki z budżetu w ramach funduszu sołeckiego 30 sołectw 
wynoszą łącznie 425 188,00 zł.

Z budżetu gminy na 2022 r. nie ustalono przychodów/kosztów samorządowego 
Zakładu Budżetowego PRK FARE, ponieważ zgodnie z uchwałą Nr 266/XXXV/21 
Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 10 listopada 2021 r. z dniem 31 grudnia 2021 r. 
Rada Miejska postanowiła o likwidacji Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE. 
Ustalono natomiast na rok 2022 plan wydzielonego rachunku dochodów 
i wydatków finansowych dla jednostki budżetowej prowadzącej działalność określoną 
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w ustawie z dnia 14 grudnia 2016 r. prawo oświatowe - funkcjonowanie kuchni przy 
Szkole Podstawowej w Ciechanowcu. 

Burmistrz poinformował, że projekt budżetu będzie ulegał modyfikacji w ciągu roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę 
Koc o przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku 
z dnia 19 listopada 2021 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej
Miasta i gminy Ciechanowiec na 2022 rok oraz o możliwości sfinansowania 
planowanego deficytu budżetu.

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc odczytała treść uchwały.

Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 19 listopada 2021 r. w
sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej Miasta i gminy Ciechanowiec
na 2022 rok oraz o możliwości sfinansowania planowanego deficytu budżetu stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczącą Komisji 
Rewizyjnej o przedstawienie opinii do projektu uchwały budżetowej.
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczącego Komisji
Oświaty,  Kultury,  Spraw  Społecznych  i  Sportu  o  przedstawienie  opinii  do  projektu
uchwały budżetowej.
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu poinformował,
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczącego Komisji
Budżetu,  Rolnictwa  i  Rozwoju  Gospodarczego  o  przedstawienie  opinii  zbiorczej  
do projektu uchwały budżetowej, a następnie opinię Komisji do projektu uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował,
że  Komisja  Budżetu,  Rolnictwa  i  Rozwoju  Gospodarczego  Rady  Miejskiej  
w Ciechanowcu na posiedzeniu wspólnym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w
sprawie uchwalenia budżetu gminy Ciechanowiec na rok 2022. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Marek Karolewski otworzył  dyskusję nad projektem
uchwały budżetowej i zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono. 

Głos  zabrała  Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Aneta  Joanna  Czarnecka,  która
zapytała, czy w 2022 r. remontowana będzie ul. Polna.
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że tak.

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan
Krzysztof Binaś, który zapytał, czy w ciągu roku budżetowego znajdą się środki na
realizację projektu dotyczącego budowy chodnika na ul. Pińczowskiej. 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że tak jak mówił na Komisji dla niego o wiele
ważniejsze jest remontowanie dróg i ulic. Jeżeli pojawią się dodatkowe  środki będzie
można wykonać chodnik. 
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Głos ponownie zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka,
która poinformowała, że jest wiele dróg, które nie zostały jeszcze oświetlone. Dodała,
że razem z Radnym Przemysławem Dybowskim przygotowali  listę  ulic,  na których
brakuje oświetlenia. 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że jego marzeniem jest to, żeby cała gmina
została  oświetlona  oświetleniem ledowym.  Dodał,  że  wie  o  brakach  w oświetleniu
(podał  przykład  ul.  Świerkowej).  Burmistrz  wydał  polecenie  przygotowania
dokumentacji na uzupełnienie brakujących lamp. Poinformował, że oświetlenia brakuje
nie tylko w mieście ale również duże braki są na wsiach. Niestety w budżecie 2022 r.
na ten cel środków nie ma, natomiast jest szansa, że na realizację tego zadania uda
się otrzymać środki zewnętrzne. Burmistrz dodał, że w pierwszej kolejności chciałby
zamieścić  oświetlenie  na  słupach już  istniejących.  W trakcie  przygotowywania  jest
dokumentacja na oświetlenie Nowodwór. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z Radnych chce
jeszcze zabrać głos.
Głosu nie zabrano.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ciechanowiec na rok 2022.

Głosowano w sprawie:
uchwalenia budżetu Gminy Ciechanowiec na rok 2022. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr 271/XXXVI/21 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ciechanowiec na 
rok 2022 stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 4

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej na 
2022 rok.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że ustawa 
o samorządzie gminnym nakłada na Radę Miejską obowiązek uchwalenia planu pracy 
na rok kolejny. Przygotowany projekt został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje 
Rady Miejskiej. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej na 2022 rok.

Głosowano w sprawie:
zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej na 2022 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr 272/XXXVI/21 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej na 
2022 rok stanowi załącznik nr  9 do protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 5

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Ciechanowcu.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że projekt uchwały ma na celu 
uporządkowanie spraw związanych z powołaniem Klubu Seniora w Wojtkowicach 
Starych oraz wprowadza regulację, której celem jest umieszczenie działalności Klubu 
w ramach działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
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Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Ciechanowcu.

Głosowano w sprawie:
zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr 273/XXXVI/21 w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Ciechanowcu stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 6

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 
Rodziny w Gminie Ciechanowiec na lata 2022-2025.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że projekt uchwały jest 
odpowiedzią na obowiązek nałożony na gminy ustawą o wspieraniu rodziny 
i systemie pieczy zastępczej. Gminny program zakłada podejmowanie działań 
wspierających rodziny przeżywające trudności w wypełnianiu funkcji opiekuńczo-
wychowawczych. Zadania te realizuje Ośrodek Pomocy Społecznej z innymi 
instytucjami położonymi na terenie gminy Ciechanowiec. Finansowanie Gminnego 
Programu odbywać się będzie w ramach środków budżetu gminy oraz środków 
pozabudżetowych pozyskanych z innych źródeł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 
w Gminie Ciechanowiec na lata 2022-2025.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Ciechanowiec na lata 
2022-2025. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr 274/XXXVI/21 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 
Rodziny w Gminie Ciechanowiec na lata 2022-2025 stanowi załącznik nr 11 do 
protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 7

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub 
Seniora w Wojtkowicach Starych.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że niniejszy projekt uchwały jest 
konsekwencją zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu. Dotyczy 
on utworzenia Klubu Seniora w Wojtkowicach Starych, który będzie działał 
w strukturach Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora 
w Wojtkowicach Starych.

Głosowano w sprawie:
utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Seniora w Wojtkowicach Starych.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr 275/XXXVI/21 w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia pod nazwą Klub 
Seniora w Wojtkowicach Starych stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 8

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie wydzielonego rachunku dochodów i wydatków 
nimi finansowanych dla jednostki budżetowej prowadzącej działalność określoną 
w ustawie z dnia 14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że projekt uchwały ma na celu 
zapewnienie przejrzystości wydatkowania spłat pochodzących za posiłki na 
wydzielonym rachunku środków finansowych w związku z nowo utworzoną kuchnią 
i stołówką w Szkole Podstawowej w Ciechanowcu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie wydzielonego rachunku dochodów i wydatków nimi 
finansowanych dla jednostki budżetowej prowadzącej działalność określoną 
w ustawie z dnia 14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe.

Głosowano w sprawie:
wydzielonego rachunku dochodów i wydatków nimi finansowanych dla jednostki 
budżetowej prowadzącej działalność określoną w ustawie z dnia 14 grudnia 2016 r. – 
Prawo oświatowe. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr 276/XXXVI/21 w sprawie wydzielonego rachunku dochodów i wydatków 
nimi finansowanych dla jednostki budżetowej prowadzącej działalność określoną 
w ustawie z dnia 14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe stanowi załącznik nr 13 do 
protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 9

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 87/XIV/19 Rady Miejskiej 
w Ciechanowcu z dnia 10 października 2019 r. w sprawie uchwalenia regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że projekt uchwały dotyczy 
zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach 
i placówkach oświatowych prowadzonych przez gminę Ciechanowiec w zakresie 
zmiany przedziału wysokości przyznawania dodatków funkcyjnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 87/XIV/19 Rady Miejskiej 
w Ciechanowcu z dnia 10 października 2019 r. w sprawie uchwalenia regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec.

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały nr 87/XIV/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 10 października 
2019 r. w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 
szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr 277/XXXVI/21 w sprawie zmiany uchwały nr 87/XIV/19 Rady Miejskiej 
w Ciechanowcu z dnia 10 października 2019 r. w sprawie uchwalenia regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 10

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w zmiany uchwały Nr 262/XXXV/21 Rady Miejskiej 
w Ciechanowcu z dnia 10 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia wysokości i zasad 
wypłacania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnym Rady Miejskiej 
w Ciechanowcu.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.
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Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że przedmiotowy projekt uchwały 
został przygotowany w celu dostosowania do obecnego stanu prawnego 
i orzecznictwa sądowego. Dotyczy on regulacji usprawiedliwiania nieobecności na 
posiedzeniach Rady w związku z pełnieniem funkcji związanych z wykonywaniem 
obowiązków radnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, 
że Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są jeszcze pytania 
do projektu uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 262/XXXV/21 Rady Miejskiej 
w Ciechanowcu z dnia 10 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia wysokości i zasad 
wypłacania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnym Rady Miejskiej 
w Ciechanowcu.

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały Nr 262/XXXV/21 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 10 listopada 
2021 r. w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet oraz zwrotu kosztów 
podróży służbowych radnym Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr 278/XXXVI/21 w sprawie zmiany uchwały Nr 262/XXXV/21 Rady 
Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 10 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia wysokości i 
zasad wypłacania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnym Rady 
Miejskiej w Ciechanowcu stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 11
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 263/XXXV/21 Rady Miejskiej
w Ciechanowcu z dnia 10 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia zasad 
i wysokości diet przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 
Gminy Ciechanowiec.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że przedmiotowy projekt uchwały 
również został przygotowany w celu dostosowania do obecnego stanu prawnego i 
orzecznictwa sądowego. Dotyczy on regulacji usprawiedliwiania nieobecności na 
posiedzeniach Rady Miejskiej w związku z pełnioną funkcją 
i wykonywaniem obowiązków przewodniczących organów wykonawczych jednostek 
pomocniczych Gminy Ciechanowiec. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 263/XXXV/21 Rady Miejskiej 
w Ciechanowcu z dnia 10 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet
przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy 
Ciechanowiec.

Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały Nr 263/XXXV/21 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 10 listopada 
2021 r. w sprawie ustalenia zasad i wysokości diet przewodniczących organów 
wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Ciechanowiec. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek

___________________________________________________________________________________________________

Protokół Nr XXXVI z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 21 grudnia 2021 roku

str.21



Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr 279/XXXVI/21 w sprawie zmiany uchwały Nr 263/XXXV/21 Rady 
Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 10 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia zasad i 
wysokości diet przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 
Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Ad pkt 6 ppkt 12

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów 
płatności.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowska o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że niniejszy projekt uchwały 
dotyczy określenia zasad ustalenia poboru oraz terminu płatności i wysokości stawek 
opłaty targowej na terenie gminy Ciechanowiec. Zaproponowane stawki 
w niniejszym projekcie nie przekraczają stawek maksymalnych określonych 
obwieszczeniem Ministra Finansów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji 
o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego poinformował, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności.

Głosowano w sprawie:
stawek opłaty targowej, poboru i terminów płatności.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef 
Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 
Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria 
Zdunek
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr 280/XXXVI/21 w sprawie stawek opłaty targowej, poboru i terminów 
płatności stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Ad pkt 7

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Podsumowanie 
działalności Burmistrza Ciechanowca za 2021 rok.

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że rok 2021 był kolejnym 
trudnym rokiem do realizacji budżetu z powodu pandemii oraz z powodu wysokich cen
usług i materiałów. Wszystkie wymienione czynniki przyczyniły się do 
przeprowadzenia wielokrotnie przetargów i zapytań ofertowych. Trudności przy 
realizacji niektórych zadań nastąpiły również z powodu protestów oraz odwołań 
mieszkańców. Pomimo tych trudności gmina Ciechanowiec starała się realizować 
wszystkie zadania zapisane w budżecie na 2021 r. Szczegółowe informacje realizacji 
budżetu, jak też wszelkich zadań pracy urzędu będzie można znaleźć w „Wieściach 
Ciechanowieckich”, które zostaną wydane w grudniu. 

Burmistrz odczytał listę zadań wykonanych w 2021 r. Lista zadań stanowi załącznik nr
18 do protokołu. 

Burmistrz poinformował, że praca w samorządzie to wspólne działanie na rzecz lokalnej
społeczności, dlatego cieszy się, że większość sołtysów i radnych podziela ten pogląd. 
To właśnie takie nastawienie przynosi efekty w postaci zrealizowanych inwestycji i 
projektów. Burmistrz podziękował za zaufanie, wsparcie oraz dotychczasowe wspólne 
osiągnięcia Radnym Rady Miejskiej na czele 
z Przewodniczącym Panem Markiem Karolewskim, przedstawicielom władz szczebla 
centralnego, wojewódzkiego i powiatowego. Podziękował również za ogromne wsparcie
Marszałkowi Województwa Podlaskiego, Wojewodzie Wysokomazowieckiemu, 
Radnemu Sejmiku Województwa Podlaskiego, dla Poseł na Sejm Aleksandry Szczudło,
Senatorowi Jackowi Boguckiemu, Jolancie Rusiniak; Przewodniczącym Komitetów 
Osiedlowych i Sołtysom; Skarbnik Gminy, Sekretarz Gminy, Kierownikom Referatów 
Urzędu Miejskiego oraz wszystkim pracownikom; Dyrektorom i Kierownikom Jednostek 
Organizacyjnych; Strażakom OSP na czele z Komendantem Markiem Klejzerowiczem; 
policji; organizacjom pozarządowym; Kołom Gospodyń Wiejskich oraz Mecenasowi 
Przemysławowi Ślepowrońskiemu za merytoryczną opiekę prawną.  

Burmistrz poinformował, że pojawił się kolejny problem podczas remontu ul. 
Spółdzielczej. Dodał, że realizacja inwestycji nie jest łatwa. Wyraził nadzieję, że rok 
2022 będzie lepszy. 

Burmistrz korzystając z okazji ze jest przy głosie zaprosił wszystkich obecnych na sesji
do restauracji Ralka na wspólną wigilię. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski, który podziękował 
Burmistrzowi za przedstawienie informacji, za włożoną pracę w realizację tak wielu 
zadań oraz za skuteczność w pozyskaniu środków zewnętrznych. Przewodniczący 
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życzył Burmistrzowi, aby w latach kolejnych ta skuteczność była co najmniej na takim 
samym poziomie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce zabrać głos. 
Głos zabrał Radny Antoni Malinowski, który podziękował Burmistrzowi w imieniu 
własnym oraz wszystkich mieszkańców za realizację inwestycji drogowych. Radny 
podziękował również wszystkim osobom,  które przyczyniły się do pozyskania środków
zewnętrznych na ten cel. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze 
zabrać głos.
Głosu nie zabrano. 

Ad pkt 8

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi na 
interpelacje i zapytania radnych.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że interpelacje 
i zapytania nie wpłynęły. 

Ad pkt 9

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne 
i wnioski.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Rady Miejskiej 
wpłynęły następujące pisma:

1. Uchwała Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 
6 grudnia 2021 r. Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

2. Pismo Burmistrza Ciechanowca skierowane do Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Białymstoku. Pismo stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

3. Pismo firmy OKO-LUX sp. z o.o. dotyczące nieodpłatnego użyczenia 
pomieszczeń świetlic i remiz na terenie gminy Ciechanowiec w celu 
przeprowadzenia mieszkańcom przesiewowych badań wzroku. Pismo stanowi 
załącznik nr 21 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował instytucjom, osobom 
fizycznym, firmom zarówno w imieniu własnym jak i całej Rady za wszystkie przesłane
życzenia. Dodał,  że będą one dostępne w Biurze Obsługi Rady Miejskiej 
i będzie się można z nimi zapoznać. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z osób obecnych na sali chce 
jeszcze zabrać głos. 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca, który poinformował, że Dyrektor Szkoły 
Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu w dniu dzisiejszym obchodzi 35 
jubileusz pracy. Z tej okazji Burmistrz razem z Przewodniczącym Rady Miejskiej 
Markiem Karolewskim złożyli Dyrektorowi życzenia i wręczyli kwiaty. 
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Głos ponownie zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski, który z okazji
zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia życzył wszystkim aby ten wyjątkowy czas
upłyną w miłej, rodzinnej, ciepłej atmosferze, a z Nowym Rokiem aby nie opuszczało
zdrowie i spełniły się marzenia. 

Głos  zabrał  Burmistrz  Ciechanowca  Eugeniusz  Święcki,  który  poinformował,  że
przyłącza się  do życzeń i  dodatkowo wspólnie  z  Przewodniczącym Rady Miejskiej
życzą zdrowych, pogodnych i radosnych Świąt Bożego Narodzenia oraz szczęśliwego
Nowego Roku wszystkim mieszkańcom gminy Ciechanowiec. 

Burmistrz  zaprosił  wszystkich  mieszkańców  na  Sylwestra  Miejskiego,  który
organizowany jest na placu przy ul. 11 Listopada od godz. 19:00. 

Ad pkt 10

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji 
i zamknął obrady XXXVI Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu.

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 
przechowywane.

  Protokołowała:

Wioleta Niemyjska

Przewodniczący Rady Miejskiej 

              Marek Karolewski
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